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PROTOKÓŁ NR XXXI/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 20 kwietnia 2017 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

20 kwietnia 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1445. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 

obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy          p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

3. Dzielnicowy Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą                                  asp. szt. Wojciech Orzeszek 

4. Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Gminy             p. Wiktoria Pakuła 

7. Prezes Miejsko – Gminnego  

Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych                 p. Tadeusz Klatka 

8. Komendant Miejsko – Gminnego Zarządu  

Ochotniczych Straży Pożarnych                                    p. Jacek Chrobok 

9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

    

PKT 1 

Przewodniczący Rady Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha 

przedstawił zebranym proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2017 - 2022.  

c) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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d) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Nowym Mieście nad Pilicą na lata 2017-2023. 

e) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2017-2025 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

f) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

g) zmiany Uchwały Nr XXX/206/2017 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gminazjów, prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą, 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

h) zmiany ,,Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016 

– 2021,,. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. Następnie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekt 

uchwały w pkt. 7 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/176/2016 Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 17 listopada 2016 roku o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr: 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083, 937, 

938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 758, 745 oraz części działki nr 800/2 

położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przystąpiono do głosowania porządku obrad z wprowadzoną zmianą. W 

głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokóły z ostatnich sesji Rady był tradycyjnie wyłożone do wglądu w Biurze 

Rady i umieszczone na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku z 

powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokółów z ostatnich sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółów.  

W głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte. 

 

PKT 3 

Głos zabrał Prezes Zarządu Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych p. Tadeusz Klatka podziękował za umożliwienie wystąpienia i  

przekazania informacji z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

gminy Nowe Miasto w roku ubiegłym. Na terenie naszej gminy działa dziewięć 

jednostek. W tym dwie jednostki działające w ramach Krajowego Systemu 

Ratowniczo – Gaśniczego tj. jednostka w Nowym Mieście i jednostka w Żdżarach. 

Nasza jednostka liczy łącznie 267 członków ochotników. Przy OSP w Żdżarach 
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działa młodzieżowa drużyna licząca 12 chłopców. Wszystkie jednostki posiadają 

strażnice bądź też garaże na samochody wykorzystując również świetlice. Straże 

wyposażone są w 18 wozów bojowych w tym 9 samochodów lekkich, 3 

samochody średnie i 5 samochodów ciężkich oraz 1 samochód do pracy na 

wysokości. W roku ubiegłym były prowadzone prace remontowo – 

modernizacyjne, konserwacyjne w strażnicach w świetlicach wiejskich w ramach 

otrzymanej dotacji od Komendanta Głównego Straży Pożarnej. Na sfinansowanie 

ochrony przeciwpożarowej która realizowana jest poprzez jednostki OSP samorząd 

przyznał budżet w roku ubiegłym w wysokości ok. 470 tys. zł. Jeśli chodzi o 

działalność operacyjną, bojową przekaże Komendant Miejsko – Gminnego Zarządu 

Ochotniczej Straży Pożarnej  Jacek Chrobok. Należy podkreślić, że główny ciężar 

spoczywa na jednostce Nowego Miasta tu zatrudnionych jest przez Gminę 3 

kierowców na umowę o pracę i ½ etatu przewidziana dla jednostki w Żdżarach. W 

pozostałych jednostkach wyznaczeni kierowcy otrzymują wynagrodzenia 

ryczałtowe na podstawie umów i zlecenia. W działaniach organizacyjnych ubiegły 

rok obfitował w ważne wydarzenia dla straży. Dokonano oceny całej straży. 

Przyjęto program działania na lata 2016-2021. Zadania te są realizowane przez 

nasze jednostki w miarę posiadanych sił i środków. W miesiącu październiku odbył 

się zjazd oddziału powiatowego w związku Ochotniczych Straży Pożarnych w 

Grójcu. W roku ubiegłym dokonano wyboru nowych władz zarządu powiatowego. 

W pierwszym kwartale ubiegłego roku we wszystkich jednostkach na terenie naszej 

gminy odbyły się walne zebrania sprawozdawcze na których to podsumowano 

działalność poszczególnych jednostek i przyjęto określone plany działania na rok 

bieżący. W zebraniach udział wzięli przedstawiciele władz samorządowych w 

osobach Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej. Rok 2016 to aktywne 

działania w sferze kulturalno – religijnej naszych straży. Druhowie z naszych 

jednostek brali czynny udział w uroczystościach patriotyczno – religijnych 

organizowane przez władze miasta, proboszczów parafii, gwardiana miejscowego 

klasztoru. Obsługiwane były imprezy sportowe, wyścigi kolarskie, Dni Honoracie, 

Światowy Dzień Młodzieży. Kolejne działania to obsługa i asysta przy peregrynacji  

obrazu Matki  Bożej Częstochowskiej. Korzystając z okazji wyraził że zarząd z 

zadowoleniem odnotowuje dobrą współpracę z władzami samorządowymi, 

radnymi, sołtysami za którą podziękował.   

 

Następnie głos  zabrał Komendant Miejsko – Gminnego Zarządu Ochotniczych 

Straży Pożarnych  p. Jacek Chrobok. W roku ubiegłym na terenie naszego powiatu 

odnotowano 1408 różnych zdarzeń w tym 139 zdarzeń na terenie naszej gminy z 

tego 21 pożarów, 110 miejscowych zagrożeń, 8 alarmów fałszywych. 

Przeprowadzone w roku ubiegłym zostały kursy podstawowe i ratownictwa 

medycznego dla strażaków. Pozyskano nieodpłatnie z Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu 28 hełmów, 15 ubrań specjalnych, 

pozyskano dotację od komendanta głównego z środków ubezpieczeniowych w 

kwocie ok. 20 000zł. z przeznaczeniem 15 000zł. na remont straży w Nowym 

Mieście i pozostałe środki na założenie alarmów w jednostce w Żdżarach, 
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Gostomii, Godzimierzu, Nowym Mieście, Domaniewicach. W roku ubiegłym były 

przeprowadzone ćwiczenia w Urzędzie Miasta i na terenie klasztoru ojców 

kapucynów. Po raz pierwszy w szkołach został przeprowadzony turniej wiedzy 

pożarniczej. W szkołach podstawowych zajęliśmy pierwsze miejsce w powiecie. 

Odniesiono wielki sukces naszej młodzieży który będzie propagowany. Ponadto 

strażacy brali udział w spotkaniach z młodzieżą na temat bezpieczeństwa na 

drogach i pożarach. W chwili obecnej prowadzona jest akcja na temat wypalania 

traw. Pozostało wiele do wykonania, ale dzięki współpracy z Burmistrzem, 

Przewodniczącym Rady, radnymi mogliśmy środki pozyskać z zewnątrz. I te środki 

chcemy wykorzystać jak najlepiej aby służyły społeczeństwu za które podziękował.  

 

Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Zbigniew Loba zapytał komendanta czy jest 

prowadzone postępowanie odnośnie wypalania trawy, które miało w ostatnim 

czasie miejsce na terenie jednostki wojskowej. Postępowanie prowadzi policja.  

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim strażakom za to, że narażają swoje 

życie, zdrowie a przede wszystkim czas żeby zabezpieczać nasze bezpieczeństwo 

nasze mienie zgodnie z hasłem na sztandarze. Jest to ogrom pracy w który wkładają 

w nasze bezpieczeństwo, które jest podstawowym zadaniem funkcjonowania 

samorządu bez ochotników byłoby to nie możliwe. Podziękował od obecnych na 

sali, pana burmistrza, radnych, za udział w wielu akcjach, uroczystościach 

patriotyczno - religijnych, sportowych. Bez straży nie udałoby się przeprowadzić 

organizacyjnie tego co się przeprowadza. I tak jak wspomniał prezes staraliśmy się 

uczestniczyć we wszystkich zebraniach strażackich. Praca zarządu Miejsko - 

Gminnego straży to przejrzystość działania w tym jak są dysponowane środki 

finansowe, jak są podejmowane decyzje o zakupach. Podziękował za współpracę.  

 

Następnie głos zabrał dzielnicowy asp. sztab. Wojciech Orzeszek, który przekazał 

obecnym broszury korzystania z krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa. 

Zaapelował o zabezpieczanie podczas nieobecności swojego mienia i posesji przed 

kradzieżą. Następnie poinformował, że na naszych drogach problem kierujących po 

spożyciu alkoholu jest nadal aktualny. W ostatnim okresie czasu odnotowano 

zdarzenia o charakterze prowadzenia pojazdów po spożyciu alkoholu. Odnośnie 

uchwały w sprawie programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w roku 

ubiegłym odnotowano trzy zdarzenia o charakterze przemocy w rodzinie. 

Przeprowadzono 12 postępowań w ramach niebieskiej karty. Przemoc w rodzinie 

należy eliminować i dzięki uwarunkowaniom prawnym jest likwidowana, takie są 

założenia obecnego rządu i w związku z tym prosił o zgłaszanie takich zdarzeń.    

 

Radna Iwona Lepa spytała czy wpływają zgłoszenia osób, które zostały oszukane 

przez operatorów telekomunikacji. Operatorzy  dzwonią i proponują  wymianę 

telefonu stacjonarnego, proponując im płacenie tańszego abonamentu sugerując, że 

to oferta Telekomunikacji.  
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Dzielnicowy odpowiedział jest to jeden ze sposobów działania przestępców. W 

obecnej chwili nie odnotowano zgłoszenia.  

Radna Iwona Lepa prosiła o ostrożność i rozwagę, ponieważ sama się dała wkręcić.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła 

posiedzenie w dniu 13 kwietnia br. oraz wspólne posiedzenie komisji w dniu 18 

kwietnia br. 

W dniu 13 kwietnia w posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz:  

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                      p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy                                       p. Edyta Staniszewska 

3. Pracownik U M i G                                                 p. Teodozja Grudzień 

 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej.  

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:  

1. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za 2016  rok. Umorzenia 

podatkowe ich wpływ na realizację budżetu. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Pracownik U M i G p. Teodozja Grudzień zapoznała z oceną ściągalności 

podatków za ubiegły rok. Generalnie ściągalność dochodziła do 99% wyznaczonej 

kwoty. W roku ubiegłym umorzono podatek 12 podatnikom na kwotę 66870,80zł. 

w tym podatnikom nieruchomości nieuspołecznionej 63 810zł. osobom fizycznym 

umorzono podatek na kwotę 360,80zł. W przypadku opłat za odpady komunalne 

dokonano 9 umorzeń na kwotę 2007zł. 

Radny Mirosław Bors spytał o łączną kwotę zaległości wobec urzędu. Kwota na 

chwilę obecną wynosi 427 313,10zł.  

W kolejnym punkcie posiedzenia przewodniczący komisji zapytał o przebieg prac 

przebudowy kanalizacji na osiedlu nr 3. Pan Burmistrz odpowiedział, że prace 

przebiegają zgodnie z harmonogramem. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

W dniu 18 kwietnia odbyło się wspólne posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz:  

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                        p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy                                         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy                                          p. Ewa Bator 

4. Przewodniczący Rady                                               p. Tomasz Pietrucha 

5. Jolanta Kosiacka dyrektor Liceum Ogólnokształcącego 

w Nowym Mieście  

6. Anna Lipiec dyrektor Niepublicznego Przedszkola ,,Aduś” 
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wraz z mężem 

7. Pracownik U M i G                                                    p. Paulina Bis 

 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej.  

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:  

1. Wystąpienie zaproszonych gości. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha powitał zaproszonych gości i 

przytoczył pokrótce temat na jaki komisja miałaby rozmawiać z zaproszonymi 

gośćmi z panią dyrektor liceum i panią dyrektor niepublicznego przedszkola. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że powstał problem z wynajmowanym 

budynkiem na przedszkole, budynek ten jest w złym stanie technicznym w którym 

prowadzone jest przedszkole ponadto umowa zobowiązuje gminę do poczynienia 

dużych inwestycji i współmiernie z korzyściami jakie wpływają do gminy. Radny 

Sebastian Stolarek zapytał czy pani dyrektor rozważała możliwość zakupienia tego 

budynku. 

Taka możliwość była rozważana, ale zależy od tego na jaką kwotę lokal będzie 

wyceniony. Nie były rozważane większe remonty budynku ze względu na to, że nie 

jest jego właścicielem. Zgodnie z umową najmu ingerowanie w remonty tego 

lokalu wymagają zgody urzędu. Były przeprowadzane podstawowe remonty lokalu 

oraz wokół budynku.  

 

 

Pan Burmistrz przekazał, że sprawa pojawiła się kilka lat temu dzieci w naszej 

gminie nie mają przedszkola do którego mogą uczęszczać w  liczbie zgodnej z 

zapotrzebowaniem. Stąd też pojawiły się propozycje, aby rozbudować nasze 

przedszkole przy ul. Ogrodowej o dwie dodatkowe sale. Po wprowadzeniu nowego 

ustroju szkolnego oddziały przedszkolne zostaną przeniesione do nowo powstałej 

szkoły podstawowej, która będzie utworzona w miejscu obecnego gimnazjum. W 

miejscu wygaszonego gimnazjum będzie utworzona nowa szkoła podstawowa z 

przedszkolem. Ponadto jeśli chodzi o udzielenie dotacji na prowadzenie 

niepublicznych przedszkoli wysłane zostało pismo do najbliższej terytorialnie 

gminy Sadkowice z prośbą o udzielenie informacji odnośnie wydatków 

ponoszonych na prowadzenie przedszkoli niepublicznych. Planowana dopłata do 

każdego dziecka jaka została podana w Warce to ok. 800zł. nie będzie stać nasz 

samorząd, aby takie sumy dopłacać do dzieci  przedszkoli niepublicznych. 

Dotychczasowa opłata opiewa na 390zł. 

Przewodniczący Rady przekazał, że dyrektor liceum zwróciła się do organu 

prowadzącego z inicjatywą utworzenia technikum. Pani dyrektor powiedziała, że 

funkcjonuje liceum, ale chciałaby poszerzyć ofertę edukacyjną o technikum. 

Propozycja to kierunki technik logistyk i technik informatyk. Najbliższe są w 

Grójcu i Rawie Mazowieckiej. Kierunki są bardzo popularne i szkoły mają duża 
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liczbę uczniów w klasach. Propozycja jest taka, aby przy Liceum powstało takie 

technikum. Następnie pani dyrektor zapoznała z wstępną symulację kosztów. 

Przewodniczący Komisji prosił radnych o zapoznanie się ze Sprawozdaniem 

rocznym z wykonania budżetu gminy za 2016 rok, sprawozdaniem  z realizacji 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacje o stanie 

mienia komunalnego za 2016 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2017 - 2022.  

- zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Członkowie komisji nie wniesli uwag. 

Przewodniczacy Komisji poinformował, że radni otrzymali do zapoznania się 

projekty uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Nowym Mieście nad Pilicą na lata 2017-2023. 

- przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2017-2025 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

 

Pracownik Urzedu p. Paulina Bis zapoznała z projektem uchwały w sprawie: 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy p. Edyta Staniszewska zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie: 

- zmiany Uchwały Nr XXX/206/2017 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gminazjów, prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą, 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

- zmiany ,,Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016 

– 2021,,. 

Radna Karolina Kącka prosiła o uzupełnienie ubytków na drodze w msc. Strzałki.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że 

w okresie międzysesyjnym komisja obradowała dwukrotnie 13 kwietnia br. oraz na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 18 kwietnia, który odczytał przewodniczący 

komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy          p. Edyta Staniszewska 

3. Mieszkaniec Miasta i Gminy                     p. Marian Dziedzic 
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4. Pracownik Miasta i Gminy                        p. Paulina Bis 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Ocena realizacji uchwał Rady za 2016 rok. 

2. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2016 rok. 

  3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Pani Edyta Staniszewska - Sekretarz Miasta i Gminy zapoznała  ze Sprawozdaniem 

z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych w okresie od 01.01.2016 – do 

31.12.2016.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu posiedzenia. 

Pani Edyta Staniszewska - Sekretarz Miasta i Gminy zapoznała  ze Sprawozdaniem 

z realizacji Zarządzeń Burmistrza podjętych w okresie od 01.01.2016 – do 

31.12.2016.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu posiedzenia. 

Członkowie Komisji powyższe Sprawozdania zaopiniowali pozytywnie.  

Pan Marian Dziedzic zapytał czy w roku ubiegłym była podjęta uchwała w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy. Pani Bis wyjaśniła, że uchwała nie była podjęta 

ponieważ nie była zawarta umowa na zdarzenia drogowe z udziałem zwierząt. 

Radna Iwona Lepa zgłosiła problem dotyczący za późnego lub zbyt wczesnego 

zapalania – gaszenia lamp ulicznych.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że komisja Oświatowo – Społeczna 

obradowała w okresie międzysesyjnym na wspólnym posiedzeniu komisji. Protokół 

był odczytany przez przewodniczącego komisji Gospodarczo -Budżetowej.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przewodniczących komisji. Nie 

zgłoszono.  

PKT 5 
Sekretarz Miasta i Gminy p. Edyta Staniszewska przedstawiła sprawozdanie za 

okres międzysesyjny tj. od 09.03.br.- do 20.04. br. 

10.03. spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na temat składania wniosków o dofinansowanie. 

- w tym dniu spotkanie w spółdzielni mieszkaniowej ul. Tomaszowska 42/95 

13.03. spotkanie w Grójcu rozstrzygnięcie konkursu ,, Żołnierze Wyklęci” pod 

patronatem Marszałka Senatu w Specjalnym Ośrodku Wychowawczym 

14.03 objazd gminy pod kątem dróg oświetlenia i śmieci zostały wydane polecenia 

Zakładowi Usług Komunalnych, który miał uporządkować drogi i rowy zostało 

zlecone także administratorom dróg powiatowych i wojewódzkich. Burmistrz 

ponownie zwraca się z apelem do mieszkańców o nie wywożenie śmieci do lasu o 

nie tworzenie wysypisk w rowach przydrożnych co jest bardzo zjawiskiem 

dziwnym ponieważ na naszym terenie jest firma która obsługuje naszą gminę i 

odbiera wszystkie śmieci. 
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Jeżeli chodzi o drogi na drogach gminnych ubytki zostały uzupełnione a uwagi 

odnośnie dróg powiatowych i wojewódzkich zostały pisemnie przekazane 

zarządcom dróg jak również zostały przekazane uwagi uprzątnięcia piachu po akcji 

zimowej. 

15.03. spotkanie z dyrektorami szkół oraz spotkanie konserwatorem zabytków, 

podpisanie dwóch aktów notarialnych oraz spotkanie z przedstawicielem firmy 

zapewniającej oprawę sceniczną w trakcie tegorocznych uroczystości gminnych, 

16.03. spotkanie p. Anną Lipiec w sprawie przedszkola ,,Aduś” oraz z 

przedstawicielem firmy Ziemia Polska odzyskiwanie odpadów z oczyszczalni, 

- spotkanie z dyrektorem Publicznego Gimnazjum w sprawie przygotowania szkoły 

do nowej reformy, 

17.03. -19.03. udział w sprawie zjazdu Nowych Miast w Europie w Neustadt bei 

Coburg, 

20.03. Zakład Doskonalenia Zawodowego wręczenie nagród w konkursie 

pożarniczym, 

- spotkanie w sprawie dofinansowania dokształcenia nauczycieli zgodnie z 

regulaminem, 

21.03. spotkanie z projektantem przebudowy Placu Armii Krajowej, 

- spotkanie z przedstawicielami Polskiego Związku Wędkarskiego w sprawie 

funkcjonowania umów wędkarskich na terenie naszej gminy,  

- apel w szkole podstawowej oraz wręczenie nagród w konkursie pożarniczym, 

- kolejne spotkanie w Starostwie Powiatowym w Grójcu z Zarządem oraz z 

Starostą Powiatu Przysuskiego, 

- podpisanie aktu notarialnego, 

22.03. w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym odbył się konkurs 

gastronomiczny, 

- spotkanie z dyrektorami szkół, konsultacje w sprawie arkuszy organizacyjnych, 

- apel w szkole podstawowej w Żdżarach, wręczenie nagród w konkursie 

pożarniczym, 

23.03. uczestniczenie w apelu w gimnazjum oraz wręczenie nagród w konkursie 

pożarniczym, 

- spotkanie w sprawie budowy planowanego pomostu Domaniewice – Nowe 

Miasto, 

24.03. udział w spotkaniu z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej – Zdrowie, 

kanalizacja - sprawa ewentualnego przesadzenia drzew, które rosną w trasie 

budowanej kanalizacji, 

- udział w sesji w Starostwie Powiatowym w Grójcu, 

25.03. udział w Jubileuszu 25-lecia diecezji łowickiej, 

27.03. udział w rozstrzygnięciu konkursu ,, Żołnierze Wyklęci” szkół 

ponadgimnazjalnych pod patronatem Marszałka Senatu, 

28.03. podpisanie akt notarialnych oraz spotkanie z firmą UNIPLAST z lokalnym 

przedsiębiorcą, zapoznanie się z warunkami pracy, perspektywami rozwoju firmy a 

także możliwość zatrudnienia dla osób poszukujących pracę, 
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- spotkanie z dyrektorem gimnazjum i dyrektorem szkoły podstawowej w 

Żdżarach. 

- kontrola inwestycji kanalizacja deszczowa ul. Tomaszowska, 

30.03. udział w sesji nadzwyczajnej, 

03.04. spotkanie z projektantem w sprawie terenu nad Pilicą z zagospodarowaniem 

terenu wyspy, 

- spotkanie w sprawie organizacji zajęć na orliku z animatorami prowadzącymi 

zajęcia, 

- spotkanie z dyrektorami szkołami podstawowej i gimnazjum w sprawie arkuszy 

organizacyjnych, 

05.04. spotkanie w sprawie studium zagospodarowania przestrzennego z 

przedstawicielami firmy, 

06.04. udział w komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi w Warszawie w gmachu Sejmu, 

07.04. spotkanie z dyrektorami szkół, 

- odbiór oświetlenia Wola Pobiedzińska, Gostomia 

- udział w zebraniu Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych, 

10.04. udział w misterium Wielkanocnym w szkole podstawowej, 

- udział w spotkaniu wielkanocnym Komenda Powiatowa w Grójcu 

oraz udział w obchodach 7 rocznicy katastrofy smoleńskiej w Warszawie, 

11.04. udział w spotkaniu wielkanocnym w Gimnazjum, 

- udział w spotkaniu wielkanocnym Jednostka Wojskowa w Grójcu, 

-spotkanie przedstawicielami Fantazji Zaleski fundacja związana z posiadłością w 

Łęgonicach Dużych, 

- spotkanie w Delegaturze Urzędu Marszałkowskiego z przedstawicielem 

wojewody, 

13.04. spotkanie z projektantem przebudowy Placu Armii Krajowej, 

- udział w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej, 

- 15.04. spotkanie z projektantem w sprawie zagospodarowania terenu nad rzeką 

Pilicą, 

- spotkanie z przedstawicielem firmy Duo gaz , 

- spotkanie animatorami orlika, 

- spotkanie wielkanocne z pracownikami Urzędu Miasta i Gminy, 

18.04. udział w posiedzeniu komisji Rady Miejskiej, 

19.04. spotkanie z projektantem przebudowy Placu Armii Krajowej, 

- udział w spotkaniu wójtów, burmistrzów należących do Lokalnej Grupy 

Działania. 

PKT 6 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o przedkładaniu do 30 kwietnia br. 

oświadczeń majątkowych. 

Do Biura Rady wpłynęły pisma: 

- z dnia 30.03.2017r. od Regionalnej Izby Obrachunkowej informacja o 

przekazaniu uchwały według właściwości. 

- z dnia 10.03.2017 wniosek o uznanie za pomnik przyrody  
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- wniosek w sprawie umożliwienia wykupu lokalu w Żdzary. 

- z dnia 31.03.2017r. przedłożenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu za 

2016 rok. 

- z dnia 30.03.2017r. od Regionalnej Izby Obrachunkowej informacja o 

przekazaniu uchwały według właściwości. 

- z dnia 03.04.2017r. stanowisko Rady Powiatu Otwock. 

- z dnia 12.04.2017r. uchwała rady w sprawie sprzeciwu wobec wprowadzenia 

dwukadencyjności. 

- z dnia 12.04.2017r. uchwały w sprawie poparcia dla uchwał dotyczących 

przywrócenia granic wymienionych do staniu sprzed 1 stycznia 2017r.               

- z dnia 11.04.201r. wniosek o uregulowanie stosunków wodnych na ul. Polnej. 

- z dnia 12.04.2017r. Protest rodziców kl.I A w sprawie nie wyrażenia zgody na 

zmianę wychowawcy. Sprawa będzie przedmiotem obrad na najbliższym 

posiedzeniu komisji Oświatowo – Społecznej tj.27.04. o godz. 13.00. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęły życzenia świąteczne dla 

samorządu od parlamentarzystów, duchownych. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutowa przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady.  

PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. Skarbnik 

Miasta i gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz uzasadnienie do projektu 

uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do 

projektu. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W 

głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXI/207/2017 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-2022. Skarbnik Miasta i gminy p. Ewa Bator 

omówiła załączniki oraz uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXI/208/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXI/209/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

PKT 7d 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Nowym Mieście nad Pilicą na 

lata 2017-2023. Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że radni zapoznali się 

z projektem uchwały na posiedzeniu komisji. W związku z nieobecnością pani 

kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej załączniki do w/w 

projektu uchwały omówiła radna p. Iwonę Lepa.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do 

projektu. Nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 15 radnych 

przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono 

uchwałę Nr XXXI/210/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

PKT 7e 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2017-2025 Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Radna 

Iwona Lepa szczegółowo omówiła w/w projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do 

projektu. Nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 15 radnych 

przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono 

uchwałę Nr XXXI/211/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

PKT 7f 

Przewodniczący Rady Miejskiej– p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 
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15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXI/212/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7g 

Przewodniczący Rady Miejskiej– p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/206/2017 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto 

nad Pilicą, do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXI/213/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7h 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej– p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021”. Sekretarz Miasta i Gminy p. Edyta 

Staniszewska omówiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do 

projektu. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W 

głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXI/214/2017 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7i 
Przewodniczący Rady Miejskiej– p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/176/2016 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 17 listopada 2016 roku o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr: 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083 , 937, 

938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 758, 745 oraz części działki nr 800/2 

położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 15 radnych 

przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono 

uchwałę Nr XXXI/215/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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PKT 8 

Interpelacji nie zgłoszono. 

PKT 9  

Radny Sebastian Stolarek prosił o uprzątnięcie i wzmożone patrole funkcjonariuszy 

policji na ul. Krótkiej.  

Pani Sekretarz odpowiedziała, że wpłynęła w ubiegłym tygodniu interwencja w tej 

sprawie, którą przekazano dzielnicowemu i Komendantowi tut. Posterunku Policji.  

Sołtys wsi Dąbrowa p. Jadwiga Pęzik zgłosiła problem mieszkańców dotyczący 

wysokich opłat targowych na targowisku miejskim. 

Przewodniczący Rady przekazał, że to że nie podnosimy stawki opłat targowych a 

tylko ściągalność chcemy podnieść standard targowiska, świadczy również dzisiaj 

podjęta uchwała. Przypomniał, że uchwała była podjęta w roku ubiegłym. Gdyby 

plan zagospodarowania przestrzennego był zmieniony teren działki pomiędzy 

halami, a ul. 1 Maja jest w planie zagospodarowania przestrzennego w uchwale z 

2004 roku z przeznaczeniem na budownictwo jednorodzinne. Gmina nie zmieniła 

tego planu od 2004 roku pomimo zmian burmistrzów więc nie ma możliwości 

inwestowania. Stąd też wolą rady w 2016 roku zmieniamy ten plan i dzisiaj kolejna 

podjęta uchwała aby móc podnieść standard handlujących tam osób. Poprosił panią 

sołtys na posiedzenie komisji, aby określiła się na którą wówczas zostanie 

poproszony administrator targowiska, aby porównać uchwałę ta, którą podjęliśmy 

w 2015 roku która obowiązywała od 2004 roku. Opłaty się nie zmieniły tylko 

zmieniła się forma egzekwowania opłat. 

Radny Tadeusz Jędryka poinformował, że na placu targowiska na tablicy ogłoszeń 

umieszczona jest obowiązująca uchwała opłat targowych. 

Radna Karolina Kącka spytała w kwestii możliwości pełnienia dyżuru przez 

pracownika AR i MR w naszym Urzędzie. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że w tej sprawie zostało wysłane pismo do Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, czekamy na odpowiedź. 

Przewodniczący Rady dodał, że pan Burmistrz umówiony jest z panem prezesem, 

aby omówić możliwości pełnienia dyżuru takiej osoby w Urzędzie.  

Przewodniczący Rady przypomniał o dniu flagi w dniu 2 maja i o jej wywieszeniu 

jeśli czuje taką potrzebę.  
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Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu. 

 

Protokółowała                                                                                Przewodniczył 

Marzena Białas                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


